



TAKASHIMAYA SPECIALTY STORES

高岛屋精品专卖店

About Takashimaya Specialty Stores

With over 370,000 square feet, the Specialty Stores boast signature flagship stores from a global collection of top luxury and fashion brands, unique concept and lifestyle stores, and a diverse selection of exciting new-to-market brands. Shoppers can also enjoy delectable dining options from around the world with both casual and fine dining concepts, guaranteed to whet the appetites of the discerning shopper. Aside from featuring top fashion houses and luxury watch and jewellers, it is also home to Singapore's largest bookstore and Japan's largest cookery studio, making it ideal for those looking for an alternative shopping experience.

关于高岛屋精品专卖店

占地面积370,000平方英尺,高岛屋精品专卖店入驻全球顶级奢侈品牌旗舰店,与汇聚流行时尚品牌,休闲服装和休闲品及新登场的多元化市场品牌。购物者还可尽情选择并享用全球风味小吃及精致美味餐饮,绝对吊足您的胃口。除了拥有顶级时装公司和豪华手表和珠宝商,高岛屋精品专卖店亦有新加坡时装旗舰店签名入驻。购物者还可参观新加坡最大的书局和日本最大的厨艺管,提供购物者多项选择。



SOCIETY **A**

10% OFF REGULAR-PRICED ITEMS

Not valid on sale, designer spotlight and trunk show items

正价商品可享受有10%折扣

不包括打折，设计师快闪合作系列和品牌预定款

#03-14A, Takashimaya Specialty Stores

高岛屋精品专卖店，#03-14A

All information is correct at the time of publishing. Please check in-store prior to purchasing or ordering.

While stocks last. Terms and conditions apply.

所有资讯在印刷时都是正确的。在购买或订购前,请向店员查询。售完为止。附加条款和条件。

10% OFF REGULAR-PRICED ITEMS

正价商品可享受10%折扣

Boggi Milano, #03-03
Rue Madame, #03-13C



Boggi Milano



Vilebrequin

RECEIVE A VILEBREQUIN CAP

with a minimum spend
of \$490

消费满\$490可获赠
Vilebrequin帽子一顶

Vilebrequin, #03-09

10% OFF REGULAR-PRICED ITEMS

正价商品可享受10%折扣

AIX Armani Exchange, #B1-04



AIX Armani Exchange

All information is correct at the time of printing. Please check in-store prior to purchasing or ordering.
While stocks last. Terms and conditions apply.

所有资讯在印刷时都是正确的。在购买或订购前,请向店员查询。售完为止。附加条款和条件。



Kiehl's Since 1851

COMPLIMENTARY TWO TRAVEL SIZED PRODUCTS

with a minimum nett
purchase of \$100

凡消费满正净价100元可获赠
2款旅行装

Kiehl's Since 1851, #B1-33

10% OFF REGULAR-PRICED ITEMS

正价商品可享有10%折扣

Converse 匡威, #B2-10A/11
FILA 斐乐, #B2-39A



FILA 斐乐

All information is correct at the time of printing. Please check in-store prior to purchasing or ordering.
While stocks last. Terms and conditions apply.

所有资讯在印刷时都是正确的。在购买或订购前,请向店员查询。售完为止。附加条款和条件。

\$10 VOUCHER

with a minimum spend of \$90
消费满\$90可获赠\$10礼券

Osewaya, #B2-11A

15% OFF ALL HAIRDRESSING SERVICES

理发服务可享有15%折扣

REDS Hairdressing, #B2-28

(Except public holidays. Prior appointment required at 6735 5711)
(除于公共假日。请拨电6735 5711提前预约)



FREE TOURIST TOTE BAG

with a minimum spend
of \$300

凡消费满\$300可获赠手提袋

Watsons 屈臣氏, #B2-06 to 09

All information is correct at the time of printing. Please check in-store prior to purchasing or ordering.
While stocks last. Terms and conditions apply.
所有资讯在印刷时都是正确的。在购买或订购前,请向店员查询。售完为止。附加条款和条件。